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1. Valg af dirigent  

1. Chresten Struck blev indstillet af bestyrelsen og blev valgt af forsamlingen 
2. Dirigenten gennemgik om indkaldelsen til generalforsamlingen var lovlig indkaldt og 

kunne konstatere at den var lovlig indkaldt. 
2. Valg af referent 

1. Chresten H.D.Tønder blev indstillet af bestyrelsen og blev valgt af forsamlingen.  
3. Formandens beretning 
4. Kassererens fremlæggelse af det reviderede regnskab 

1. Der var kommet flere indtægter end forventet grundet flere rykkergebyrer 
2. Der er ikke modtaget regning fra avis indrykning i løbet af 2020 eller ind i 2021 og 

derfor er der brugt færre penge end forventet. 
3. Legepladserne har kostet en fin sum penge, men er et stort plus for hele området 

også ud over grundejerforeningen. 
4. Der blev spurgt ind til posten omkring udbringning af indkaldelser mv, da dette ikke 

er en helt lille post, men dog stadig langt billigere end hvis det skulle post omdeles. 
Derudover skal vi sende det i foreningsombud hvis der kræves anden udbyder. 
Herudover arbejdes der på at få lavet om i vedtægterne således at vi kan nøjes 
med digital udsendelse af informationer således at disse penge kan sparres 
fremover. 

5. Indkomne forslag  
1. Ingen indkomne forslag 

6. Budget 2021  
1. Vi vil komme til at overskride legeplads posten i 2021 da der allerede er bestilt 

legepladsredskaber, men som først vil blive leveret i 2022. 
7. Valg til bestyrelsen og suppleanter 

1. Kurt Brændekilde ( Genvalgt) 
2. Ib Erbs (Genvalgt) 
3. Chresten H.D.Tønder (Genvalgt) 

1. Suppleanter 
1. Henning Rauf 
2. Verner ------------ 

8.   Valg af revisor og Suppleanter ifølge §10 
 . Jens Erik 
a. Jonna Mikkelsen 

1. Suppleanter 
1. Flemming Jensen 
2. Chresten Struck 

9. Eventuelt 
 . Ib Erbs fortalte om at der laves en storkerede ved den ene sø på en stolpe.  
Folk bør passe på med at rense tage selv i forhold til algefjerner og brug af andre kemikalier da 
disse ender nede i bække og søer da der er separeret kloak. 
Der er blevet konstateret mårhunde i området og dette kan være grunden til mangel på dyreliv ved 
søer om grønne områder.  
Herudover er der blev konstateret forringet vandkvalitet i søerne og lavere vandstand som der 
arbejdes på at udbedre. 
Ib opfører også beboerne og foreningen til at tænke mere på biodiversitet i stedet for at alt skal 
være græs. 
a. Der blev klaget over belysningen ved Muninslund da disse ikke giver godt nok lys 
grundet både træer mv.  



b. Der blev i løbet af sommeren målt græs i højden 140 cm tilbage i 2020-2021 Benny 
Bonde blev kontaktet og straks herefter dukkede kommunen op for at klippe græs.  
c. Der blev ønsket at bestyrelsen lavede et stykke arbejde i at kunne vise hvilke 
områder der var under foreningen og hvilke der tilhørte kommunen eller anden forening.  
d. Der blev ønsket at kommunalplanerne blev lagt på hjemmesiden enten link til 
kommunen hvor de er placeret eller blot et billede af vores området.  
e. Problemet med fortovene, men dette er dog et kommunalt anliggende.  

10. Ikke flere emner da klokken blev 20.30 og generalforsamlingen sluttede her, og der ordet 
blev givet til Keld Trane som var inviteret til at fortælle om egne emner og fra kommunen og 
hvilke tanker han gik med omkring Vojens.   

 


